中原大學心理系劉家煜主任獎學金之設立暨獎學金發給辦法

Establishment and Distribution Guidelines of the Liu Chia-Yu Scholarship

the Department of Psychology, Chung Yuan Christian University

92 學年度第二學期第六次系務會議(93.5.19) 通過後實施

96 學年度第一學期第五次系務會議(96.11.21)通過後實施

99 學年度第一學期第二次系務會議(99.11.17)通過後實施

Approved and implemented after the sixth departmental meeting of the second semester of the 92nd academic year (May 19, 2003).

Approved and implemented after the fifth departmental meeting of the first semester of the 96th academic year (November 21, 2007).

Approved and implemented after the second departmental meeting of the first semester of the 99th academic year (November 17, 2010).

- 一、為感念劉家煜主任於一九六六年創設中原心理系,造就心理學人才,特設立本獎學基金。
- 1. In appreciation of Director Liu Chia-Yu for founding the Department of Psychology at Chung Yuan in 1966 and nurturing psychology talents, this scholarship fund is established.
- 二、本獎學基金由本系師生系友共同募集以新台幣壹百萬元為基數,每年以基金孳息作 為獎勵本系所學生之用。
- 2. This scholarship fund is jointly raised by faculty, students, and alumni of the department, with a base amount of NT\$1,000,000. Each year, the interest generated from the fund will be used to reward students of the department.
- 三、 新募得之款項每達十萬元時即併入基金內,基金本身不得動用。
- 3. Newly raised funds will be incorporated into the main fund once they reach NT\$100,000, and the principal of the fund itself shall not be used.

- 四、基金之收支參照「中原大學募款作業流程規則」之規定辦理。
- 4. The income and expenditure of the fund will be managed in accordance with the "Chung Yuan Christian University Fundraising Operation Procedures."
- 五、 獎學金每學年發給一次 (大學部上學期發放,研究生視申請時間而定),其名額、 獎學金及得獎條件如下:
- 5. The scholarship will be awarded once each academic year (for undergraduate students in the first semester, and for graduate students depending on the application time). The number of awards, scholarship amounts, and eligibility criteria are as follows:
 - 1. 名 額:原則上大學部至多六名,研究所上下學期至多二名(若上學期名額用畢,則下學期不開放申請)。
 - 2. 獎金數目: 大學部每名至多6000元,研究所每名至多12000元。
 - 3. 得獎條件:
 - A. 大學部:以前一學年平均成績、歷年系上必修課程成績及歷年之班排名和系排 名。
 - B. 研究生:以成績單核心課程總平均、研究報告及指導教授推薦函申請。
- 1. Number of Awards: In principle, up to six for undergraduate students, and up to two for graduate students per semester (if the quota for the first semester is exhausted, applications for the second semester will not be accepted).
- 2. Scholarship Amount: Up to NT\$6,000 for each undergraduate student, and up to NT\$12,000 for each graduate student.
 - 3. Eligibility Criteria:
- A. Undergraduate: Based on the average grades of the previous academic year, grades in required courses over the years, and class and departmental rankings.
- B. Graduate: Based on the average grades of core courses on the transcript, research reports, and recommendation letters from advisors.
- 六、 大學部學生 每學年開學後一個月內由學生填寫申請表(格式另附)併檢附教務處發給之成績單。研究生請於每年4月30日及11月30日前,檢附成績單、研究報告、指

導教授推薦函,向助教辦公室申請。

6. Undergraduate students must fill out an application form (format attached) and submit it along with the transcript issued by the Office of Academic Affairs within one month after the start of each academic year. Graduate students should submit their transcripts, research reports, and recommendation letters from advisors to the teaching assistant's office by April 30 and November 30 each year.

七、 系上獎學金僅能擇一申請。

7. Students may only apply for one departmental scholarship.

八、 得獎學生之人選由當年度獎學金審查委員初審後再提經系務會議通過後決議之。

8. The selection of award recipients will be determined after an initial review by the scholarship review committee and subsequent approval by the departmental meeting.

九、 本辦法經系務會議通過後施行,修正時亦同。

9. These guidelines will be implemented after approval by the departmental meeting, and any amendments will follow the same procedure.

中原大學心理學系 敬啟

Sincerely,

Department of Psychology, Chung Yuan Christian University